
Дража Петровић: Црвен Весић у црвеној зони
петак, 09 април 2021 13:22

Када је те вечери стао пред камере, примаријус др Горан Весић, члан Кризног
штаба за сузбијање заразне болести ковид-19, био је уморан као и сваки локални
борац против глобалне пошасти.

  – Где сте били? – питали су га новинари.  

– Управо долазим из црвене зоне – рекао је примаријус Весић уморно, ал’ задовољно.  

  

– Како је тамо? – наставили су да га питају.

  

– Пааа – уздахнуо је Весић уз приметно задовољство – победили смо 1:0!

  

– Браво! Још једна победа потив короне! – викали су новинари усхићено. Интересовало
их је још – како је у црвеној зони, на првој линији фронта?

  

– Шта да вам кажем, у црвеној зони највише се пева „Пукни зоро“! – објаснио је делић
атмосфере са прве линије.

  

– Зашто баш та песма? – питали су новинари.

  

– Па како зашто? – контрапитао је Весић: „Та песма се пева јер сви чекамо зору да
пукне, па да идемо кући, да се вратимо својим председницима и својим породицама“.
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– Шта још певате у црвеној зони? – питали су новинари.

  

– Певамо песму „Црвен Весић, јој мамо“, обраду старог хита „Црвен фесић, јој мамо“,
спевану у част моје борбе у црвеној зони – казао је Весић.

  

– Аха – казали су новинари – „лепо је што имамо људе који изгарају у борби да нам свима
буде боље, у црвеној зони, где је најтеже и најризичније!“

  

И онда је наш суперхерој, звани примаријус Весић, отишао кући, када је на Инстаграму,
већој пошасти од свих пошасти, изашао снимак на коме се види Весић у некој кафани са
одвратном музиком, окружен фудбалерима, окружен тањирима, окружен Звезданом
Терзићем, сви без маски, укључујући и Весића. Укључујући и тањире. Укључујући и
певача који је капљично преносио жеље, честитке и поздраве. И капљично певао.

  

– Нисте ме добро разумели, а можда сам направио и лапсус. Па и председник прави
лапсусе, што не бих и ја – написао је онда Весић на свом Фејсбуку: „Ја нисам рекао да
сам био у црвеној зони, већ да сам био у Црвеној звезди. Шта ја да радим што је сличност
та два термина очигледна, мада уме да завара.  Затим, ја нисам рекао да смо победили
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корону 1:0, већ да смо победили Партизан 1:0. И извињавам се што ме нисте разумели!
Погреши човек, па погреши и Весић, додуше ретко“ – написао је примаријус Весић.

  

А зашто нисте носили макар маску, аман човече, питали су га пратиоци на Фејсбуку, због
којих Весић стално има утисак да га неко прати.

  

– Нисам носио маску јер се ја стално залажем кроз своју богату политичку каријеру да
маске падну, да свако покаже своје право лице, посебно да своје право лице покаже
Ђилас и њима слични, али како неко може да покаже своје право лице ако носи маску –
одговорио је Весић пратиоцима на Фејсбуку због којих стално има утисак да га неко
прати.

  

А зашто нисте пријавили илегалну ковид журку, аман човече, па ви се стално борите
против илегалних ковид журки, питали су га још.

  

– Па нисам пријавио илегалну ковид журку јер то није ни била илегална ковид журка већ
званична прослава титуле ФК Црвена звезда, бившег светског шампиона, бившег
европског шампиона, и клуба за који навијају сви часни људи, попут никада бившег
председника Вучића! – објаснио је Весић, додавши да чак ни на позивници није писало:
„Позивамо вас да вашим присуством увеличате илегалну ковид журку ФК Црвена
звезда, већ – позивамо вас да увеличате званичну прославу титуле првака!“

  

– Дакле, откуд сам ја могао да знам да је у питању илегална ковид журка? Где пише да
је то илегална ковид журка? – већ је био бесан на сва та питања и потпитања без
смисла.

  

Онда се у целој причи појавила и премијерка Брнабић, као доказ да где год има лудог
има и збуњеног, а где год има збуњеног има мало и лудог.

  

– Да ли ћете сменити Весића као члана Кризног штаба? – питали су премијерку.
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– Како ја могу да сменим члана Кризног штаба Весића, када Весић није ни члан Кризног
штаба? – питала је премијерка, потврдивши тако сумње да је Кризни штаб тело које
функционише као и илегалне ковид журке – тамо фактички свако може да бупне, само
ако унапред зна где се таква манифестација држава.

  

Или их тамо има толико да ни премијерка, шефица Кризног штаба, не може баш да
повата ко је све тачно члан Кризног штаба.

  

Остаје нејасно, наиме, како Весић није члан Кризног штаба ако је, на пример, 22. марта
на Тањугу изашао наслов: „Весић: Кризни штаб средином недеље, на столу угоститељи“.
Или, на пример, ако је првог априла, како је пренела Бета, изјавио: „Ни данас нема
седнице Кризног штаба, само консултације“. Или ако је 18. марта Весић изјавио: „На
седници Кризног штаба тражићу укидање усвојених мера“.

  

Кризни штаб је, могуће, једина легална ковид журка која се бави борбом против
илегалних ковид журки. И тамо су скоро сви пелцовани против короне, мада често
изгледа да нису баш сви пелцовани против осталих пошасти савремене Србије –
неистина, муљања, неодговорности, чисте савести и томе сличног.

  

Шефицу Кризног штаба зато често питају: „Јес ти пелцована?“, а ваљда не мисле на
корону. И Весића често питају: „Јес ти пелцован?“, а гарантовано не мисле на корону.

  

Па то и јесте кључно питање данашње Србије: „Аман људи, јесте ли ви пелцовани?“

  

(Н1)
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